
Strona 1 z 3 

Sprawozdanie z działalności burmistrza gminy Rymanów  

za okres od 1 do 25 czerwca 2019 roku. 

 

• 1 czerwca – uczestniczyłem razem z Przewodniczącym Rady Miejskiej w 

konferencji poświęconej lecznictwu uzdrowiskowemu dzieci – konferencji 

zorganizowanej przez Zarząd Uzdrowiska Rymanów S.A w obiekcie 

Świtezianka w Rymanowie-Zdroju. Była to jej kolejna edycja po 

ubiegłorocznej – inauguracyjnej. W konferencji brało udział wielu 

specjalistów w zakresie lecznictwa dziecięcego, 

• 2 czerwca – w godzinach porannych uczestniczyłem w uroczystym 

wprowadzeniu obrazu Matki Bożej Solidarności do kościoła w Rymanowie 

razem z Członkami NSZZ Solidarność, Członkami PTG Sokół w 

Rymanowie. W godzinach popołudniowych w Parku nad Czarnym 

Potokiem w Rymanowie-Zdroju odbyła się kolejna edycja Dnia Dziecka w 

Podkarpackiej Stolicy Dzieci. Impreza od kilku lat organizowana jest przez 

Zarząd Uzdrowiska S.A, ZSS oraz gminę Rymanów i cieszy się wielkim 

powodzeniem i zainteresowaniem, 

• 5 czerwca – uczestniczyłem w kolejnym Festiwalu Robotyki 

organizowanym przez ZSP w Rymanowie. Impreza związana z 

popularyzowaniem programowania oraz wiedzy informatycznej cieszy się 

dużym zainteresowaniem, 

• 7 czerwca – razem z inspektor Marią Wais uczestniczyłem w spotkaniu na 

Słowacji w Kracunovcach. W spotkaniu uczestniczył Starosta tej 

miejscowości oraz proboszcz miejscowej parafii. Przedmiotem tego 

spotkania było omówienie współpracy pomiędzy gminami i parafią w 

Klimkówce w zakresie – ewentualnej – realizacji w przyszłości wspólnych 

projektów transgranicznych, 

• 9 czerwca – w Parku nad Czarnym Potokiem odbył się Festyn ,,To już lato” 

– którym od lat inauguruje się sezon letni w naszej gminie. Na scenie 

amfiteatru wystąpili soliści i zespoły funkcjonujące przy GOK-u. Impreza 

zgromadziła wielu widzów i miłośników naszego uzdrowiska, 

• 11 czerwca – uczestniczyłem w pierwszym Pikniku Rodzinnym 

organizowanym przez pracowników i rodziców dzieci uczęszczających do 

żłobka. Impreza bardzo udana, 

• 13 czerwca – odbyły się posiedzenia 2 komisji Rady Miejskiej - tj. Komisji 

Rolnictwa, Ekologii i Spraw Uzdrowiskowych oraz Komisji Oświaty, 

Zdrowia i Porządku Publicznego w których posiedzeniach uczestniczyłem, 
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• 17-18 czerwca – uczestniczyłem w Nadzwyczajnym Walnym Zebraniu 

SGU RP w Solcu Zdroju. Podczas zebrania dokonano zmian w składzie 

komisji rewizyjnej, złożono sprawozdanie z działalności Zarządu za okres 

od stycznia – do maja br. Omówiono też bieżące sprawy dotyczące 

funkcjonowania polskich uzdrowisk, 

• 19 czerwca – w Bziance odbyły się organizowane przez Starostwo 

Krośnieńskie – przy współpracy z naszą gminą – ćwiczenia z zakresu 

zarządzania kryzysowego. W ramach ćwiczeń podwyższano workami i 

rękawami wodnymi wysokość wałów przeciwpowodziowych – odbyła się 

też ewakuacja dzieci ze szkoły w Bziance – w związku z symulacją 

zagrożenia podłożeniem materiałów wybuchowych. Ćwiczenia, w których 

brali udział m.in. przedstawiciele PSP, OSP, Policji oraz innych służb – 

spełniły wszystkie założone cele, 

• 21 czerwca – odbyło się wspólne posiedzenie komisji stałych Rady 

Miejskiej podczas którego omawiano wszystkie materiały planowane do 

procedowania w dniu dzisiejszym podczas sesji – a związane z raportem o 

stanie gminy jak również z absolutorium za rok 2018, 

• 23 czerwca – w Parku nad Czarnym Potokiem w Rymanowie-Zdroju 

uczestniczyliśmy w – Czytaniu bajek dla dzieci, 

• 25 czerwca – tj. w dniu dzisiejszym odbywa się sesja Rady Miejskiej w 

Rymanowie. 
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Interpelacje i zapytania – zgłoszone w okresie międzysesyjnym. 

 

W okresie od 31 maja do 25 czerwca 2019 r. wpłynęły 4 wnioski. Wszystkie wnioski 

wpłynęły 31 maja 2019 r. 

 

Radny Bronisław Bruk – złożył 1 wniosek:  

• dotyczący oczyszczenia potoku w miejscowości Głębokie na wysokości Domu 

Ludowego. 

o Wniosek przekazano do Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody 

Polskie. 

 

Radna Grażyna Skolarczyk – złożyła 2 wnioski: 

• dotyczący ustawienia drogowskazu „Łazy” na skrzyżowaniu drogi Rymanów-Łazy.  

o dokonano zamówienia dwustronnej tablicy kierunkowej: po otrzymaniu 

tablicy zostanie ona zamontowana przy skrzyżowaniu drogi. 

• dotyczący zamontowania lustra drogowego w Rymanowie ul. Mitkowskiego 

(skrzyżowanie w kierunku PSZOK). 

o po dokonaniu wizji lokalnej ustalono w terenie, że lustro drogowe ustawione 

w pasie drogi gminnej może poprawić warunki bezpieczeństwa poprzez 

poprawę widoczności, ale nie daje faktycznej poprawy bezpieczeństwa. Jeżeli 

mieszkańcy Rymanowa, w imieniu których zgłosiła Pani wniosek uważają, że 

dzięki umieszczeniu lustra drogowego będzie bezpieczniej na drodze, to przy 

najbliższym zakupie urządzeń bezpieczeństwa drogowego, zostanie zakupione 

i zamontowane lustro we wskazanym miejscu.  

 

Radny Krzysztof Guzylak – złożył 1 wniosek: 

• dotyczący zamontowania oświetlenia ulicznego we Wróbliku Szlacheckim ul. 

Sicińska.  

o Gmina Rymanów informuje, że w 2020 roku przystąpi do wykonania projektu 

budowlanego dla wnioskowanego odcinka oświetlenia ulicznego oraz 

uzyskania prawomocnego zgłoszenia robót budowlanych dla tego projektu.  
 

Informacja - wyjaśnienie: 

• Odpowiedzi na wnioski udzielane są w trybie KPA. 

• Wszystkie zgłoszone Interpelacje i zapytania, niezwłocznie po udzieleniu na nie 

odpowiedzi, publikowane są w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy 

Rymanów w menu podmiotowym, w zakładce, Rada Miejska w Rymanowie – 

menu Interpelacje i zapytania radnych – 2019 rok. 

 


